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Róisín MuRphy i 
doMaće zvijezde 
popunili hotele

doČeK nove Godine  
SMJEŠTAJNI KAPACITETI U ŠIBENIKU ODLIČNO SE REZERVIRAJU

Róisín 
Murphy na 
nastupu iz 
2018. 
GRad Šibenik

Ovako je 
bilo lani
nikOlina 
VukOVić 
StipaničeV/
CROpiX

dino karađole, 
direktor tZ-a 
Šibenika
nikOlina VukOVić 
StipaničeV/CROpiX
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Euro nam
otvara nove
mogućnosti
Iskoristimo ih i izgradimo
zajedno snažniju Hrvatsku!

GOSPODARSTVO
ČINIMO JAČIM
I OTPORNIJIM

NA KRIZE

UKIDAMO
VALUTNI RIZIK
I MJENJAČKE

TROŠKOVE

DAJEMO ZAMAH
NAŠEM IZVOZU

I TURIZMU

OLAKŠAVAMO
POSLOVANJE
I ULAGANJA

APLIKACIJA

Očekujemo velik broj ljudi za doček. Svi, od 
privatnih iznajmljivača, hostela pa do našega 
najvećeg hotelsko-turističkog kompleksa, 
‘Amadria parka’, mislim da mogu biti zadovoljni. 
Apsolutno, očekujemo znatno više ljudi u odnosu 
na lanjski doček - ističe Dino Karađole, direktor 
Turističke zajednice Šibenika
Piše Toni Veljača

Provjereni, rekli bismo, festi-

valski recept kada je u pitanju or-

ganizacija dočeka Nove godine, 

Šibenik je odlučio zadržati i ovaj 

put. Nekoliko pozornica u staroj 

gradskoj jezgri i zvučno strano 

ime očito će biti dovoljno dobar 

razlog da se Šibenčani, ali i gosti 

– kojih bi trebao biti popriličan 

broj – u najluđoj noći spuste do sa-

mog centra Krešimirova grada.

Barem ako je suditi po hote-

lijerima, jer većina njih – pogle-

dom na rezervacije na datume 

oko Nove godine – zadovoljno 

trlja ruke. Razlog tome, gotovo 

uglas će, jest novogodišnji pro-

gram. Podsjetimo, u 2023. godi-

nu Šibenčani će ući uz taktove 

Ide Prester & Lollobrigide, za-

grebačkog pop-rock banda Bang 

Bang te definitivno najzvučnijeg 

imena – glazbene ikone Róisín 

Murphy, koja se u Šibenik vra-

ća nakon sjajnoga koncerta na 

Tvrđavi svetog Mihovila 2018. 

godine.

Murphy će tako, osim trga kod 

katedrale svetog Jakova, ispuniti 

i dobar dio smještajnih kapacite-

ta u gradu. Ovih dana definitivno 

će se tražiti soba više, interes je 

velik, što nam potvrđuje i direk-

tor Turističke zajednice grada Ši-

benika Dino Karađole.

Počelo u studenome
– Smještajni kapaciteti u gra-

du izvrsno se rezerviraju. Očeku-

jemo velik broj ljudi za doček. 

Svi, od privatnih iznajmlji-

vača, hostela pa do naše-

ga najvećeg hotelsko-tu-

rističkog kompleksa, 

“Amadria parka”, 

mislim da mogu 

biti zadovoljni – 

kazuje nam Ka-

rađole.

O kon k ret -

nim brojkama, 

prvi čovjek Turi-

stičke zajednice ni-

je htio spekulirati. Ipak 

procjenjuje da će prošlogodiš-

nji rezultat biti nadmašen.

– Apsolutno, očekujemo 

znatno više ljudi u odnosu na 

lanjski doček – ističe Karađole.

Još od kraja studenoga, tera-

sa hotela “Jadran” uz šibenski 

parkić najposjećenija je advent-

ska lokacija u gradu. Bogati ga-

stro-glazbeni program zadržat će 

se kroz cijeli prosinac te za sam 

doček. Slobodnih soba u hotelu 

– tvrdi Marko Plavčić, direktor 

marketinga – više nema.

– Smještajni kapaciteti su 

nam popunjeni, više nemamo slo-

bodnih soba. Hotel inače raspola-

že s 54 sobe, a možemo primiti 150 

osoba. Očekujemo lijepo vrijeme, 

tako da će i naši gosti, vjerujem, 

biti zadovoljni – ističe Plavčić, ko-

ji je povukao paralelu u odnosu 

na lanjske rezultate.

– Lani je bio nešto manji in-

teres za noćenjem. Ove godine 

potražnja je znatno veća. Cije-

li prosinac imamo doista dobar 

program, na to se nadovezao i 

program dočeka u gradu, koji oči-

to odgovara i našim gostima. U 

tome vidim razlog za dobre broj-

ke ove godine – navodi Plavčić.

Navalili domaći
Identična situacija je i u su-

sjedstvu. Hotel “Armerun”, koji 

se nalazi pri kraju šibenske rive, 

također je pun.

– Raspolažemo s 21 jedinicom 

u hotelu, sve su već rezervirane, 

i to od strane domaćih gostiju. 

Očito je program iza kojeg stoje 

ljudi iz Tvrđave kulture urodio 

plodom jer je gotovo pola naših 

gostiju u Šibenik stiglo baš zbog 

Róisín Murphy – ističe voditelj 

prodaje Fabiano Baranović.

Za razliku od “Jadrana” i “Ar-

meruna”, neki hoteli za Novu go-

dinu neće raditi, poput “Pano-

rame” ili “D-Resorta”, iz kojeg 

su nam kazali da će hotel u raz-

doblju oko Nove godine biti za-

tvoren, no s opcijom za najam vi-

la koje su u sklopu hotela. Mož-

da i veći problem od zatvorenih 

hotela jesu zatvoreni restorani. 

Dio njih u novu godinu će uči s 

ključem u bravi, za Baranovića 

– nelogično.

– Doveli smo ljude, super, ali 

što nakon dočeka? Naš će resto-

ran, kao i nekolicina u blizini, 

raditi, ali većina neće. Mislim da 

to nije primjer kako se baviti tu-

rizmom – zaključio je Baranović.


